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INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

W OKRESIE OD DNIA 28 GRUDNIA 2017 R. DO 23 STYCZNIA 2018 R. 

 

1. OŚWIATA, KULTURA, SPORT 

 

1.1. Narada z dyrektorami przedszkoli 

 W dniu 16 stycznia 2018 r. w sali sesyjnej kępińskiego ratusza odbyło się spotkanie 

przedstawicieli UMiG z dyrektorami przedszkoli samorządowych Gminy Kępno. W 

spotkaniu z ramienia urzędu uczestniczyli: Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu – 

Małgorzata Frala-Kędzior oraz Zastępca Naczelnika tego wydziału – Karolina Górecka.  

Głównym tematem spotkania było omówienie i analiza treści projektu uchwały w sprawie 

określenia kryteriów drugiego etatu postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli 

oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Kępno. Omawiano także sprawę dyżurów letnich przedszkoli. 

 

 

2. KOMUNIKACJA SPOŁECZNA I FUNDUSZE EUROPEJSKIE 

 

2.1.. Obrady Kępińskiej Rady Sportu 

 W dniu 10 stycznia, w siedzibie Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie odbyło się 

posiedzenie Kępińskiej Rady Sportu. Pierwsze w nowym roku 2018 obrady Rady Sportu 

otworzył jej przewodniczący Paweł Falszewski. Członkowie Rady zapoznali się z aktualnym 

stanem budowy krytej pływalni. Karolina Pilarczyk-Dworaczyńska przedstawiła szczegółowe 

informacje dotyczące przebiegu prac jak również pozyskanej dotacji w wysokości 2 mln zł z 

Ministerstwa Sportu i Turystyki. Radni dyskutowali również nad aktualnie planowanymi 

inwestycjami sportowymi w Gminie Kępno m.in: boisko przy Szkole Podstawowej w Świbie, 

boisko w Mikorzynie. Zastępca Burmistrza Artur Kosakiewicz przekazał informacje 

dotyczące aktualnego zaawansowania prac budowy szatni w Krążkowych oraz budowy sali 

gimnastycznej i boiska przy Szkole Podstawowej nr 1 w Kępnie. Omówione zostały również 

zrealizowane inwestycje na obiektach sportowych m.in. hala widowiskowo-sportowa. Tego 

dnia Rada Sportu zajęła się również organizacją plebiscytu „Sukces sportowy 2017”. Radni 

zaproponowali pierwszych pięć nominacji do plebiscytu. Kolejne nominacje może zgłosić 
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każdy, wypełniając kupon w terminie od 16 stycznia do 15 lutego br. w UMiG w Kępnie. 

Głosowanie potrwa na stronie internetowej www.um.kepno.pl do 16 lutego.  

 

2.2. Odebrali karty seniora 

W dniu 11 stycznia w kinie „Sokolnia" Burmistrz Miasta i Gminy Kępno wraz z 

przewodniczącym Gminnej Rady Seniorów, Kazimierzem Czworowskim, uroczyście 

wręczyli pierwsze 124 Karty Seniora. Kolejne karty seniorzy odbierają w Punkcie Obsługi 

Interesanta UMiG w Kępnie.  

 

2.3. Konferencja prasowa 

W dniu 11 stycznia odbyła się konferencja prasowa z udziałem lokalnych mediów. Tematem 

konferencji była karta seniora, przekazanie obrazu Potworowskiego do muzeum, zmiany w 

Straży Miejskiej, projekty uchwał przewidziane na najbliższą sesję Rady Miejskiej oraz 

przedłużenie terminu na składanie wniosków o dotację na wymianę kotła węglowego. 

 

2.4. Posiedzenie Gminnej Rady Seniorów  

W dniu 23 stycznia odbyło się pierwsze w tym roku posiedzenie Gminnej Rady Seniorów. 

Podczas posiedzenia Burmistrz Piotr Psikus przekazał najważniejsze informacje dotyczące 

Kępińskiej Karty Seniora oraz informacje o stanie prac  nad projektem budowy Klubu Seniora 

i Centrum Wsparcia Opiekunów przy ul. Sikorskiego. W dalszej części posiedzenia przyjęto 

plan pracy na rok 2018, a także zatwierdzono harmonogram posiedzeń Rady oraz plan 

dyżurów. 

 

2.5. Otwarte konkursy ofert 

W dniu 17 stycznia minął termin składania wniosków przez organizacje pozarządowe na 

realizację w 2018 roku następujących zadań publicznych z zakresu wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej. Ogółem złożonych zostało 27 ofert. Termin 

rozstrzygnięcia konkursu to 30 stycznia br.  

W dniu 23 stycznia Burmistrz Miasta i Gminy Kępno rozstrzygnął konkurs ofert na 

prowadzenie placówki opiekuńczo-wychowawczej wsparcia dziennego dla młodzieży z 

rodzin dysfunkcyjnych na terenie Gminy Kępno oraz prowadzenie na terenie miasta i gminy 

Kępno Klubu Abstynenta. Wykaz organizacji które uzyskały dotacje na powyższe zadania 

http://www.um.kepno.pl/
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znajduje się w załączniku do zarządzenia nr 6 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 23 

stycznia 2018 roku.   

 

3. GOSPODARKA KOMUNALNA, NIERUCHOMOŚCI, OCHRONA ŚRODOWISKA 

I PLANOWANIE PRZESTRZENNE 

 

3.1. W dniu 10 stycznia 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał zarządzenie  

nr 4/2018 w sprawie: zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kępno 

nieruchomości  gruntowej, oznaczonej numerem geodezyjnym jako działka 484/11, 

położonej w miejscowości Kępno oraz ustalenia ceny wywoławczej do drugiego 

przetargu ustnego nieograniczonego. Przedmiotem sprzedaży jest nieruchomości gruntowa  

położona w Kępnie, oznaczona w operacie ewidencji gruntów w jednostce ewidencyjnej 

Kępno, w obrębie Kępno jako działka nr 484/11 o powierzchni 0,0849ha, dla której Sąd 

Rejonowy w Kępnie prowadzi księgę wieczystą nr KZ1E/00048897/4. Cenę wywoławczą do 

drugiego przetargu ustnego nieograniczonego, określono na kwotę netto w wysokości 

101.880,00 zł, plus należny podatek VAT, wg stawki obowiązującej w dniu sprzedaży 

nieruchomości.  

3.2. W dniu 11 stycznia 2018 roku Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał notarialną 

umowę sprzedaży niezabudowanych nieruchomości gruntowych, położonych w Kępnie 

przy ul. Potworowskiego (Rep A nr 186/2018). Sprzedaż nastąpiła w wyniku pozytywnie 

rozstrzygniętych I przetargów ustnych nieograniczonych, niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, położonych w Kępnie, przy ul. Potworowskiego, oznaczonych w operacie 

ewidencji gruntów, w jednostce ewidencyjnej Kępno, obrębie Kępno, jako działka 432/4 o 

powierzchni 0,0607 ha oraz działka 4879 o powierzchni 0,0607 ha, dla których Sąd 

Rejonowy w Kępnie prowadzi księgę wieczystą KZ1E/00055048/0. Cena wywoławcza do I 

przetargów dla każdej z wyżej wymienionych nieruchomości została ustalona na kwotę 

68.700,00 zł (słownie: sześćdziesiąt osiem tysięcy siedemset złotych), netto, plus należny 

podatek VAT, wg stawki obowiązującej w dniu sprzedaży nieruchomości.  

W wyznaczonym w ogłoszeniu o przetargu dla działki nr 4879 terminie, wadium wniosły 

dwie zainteresowane zakupem osoby. Natomiast w przetargu ostatecznie brała udział tylko 

jedna osoba. Przetarg zakończył się wynikiem pozytywnym. Cena sprzedaży nieruchomości, 

ustalona w drodze przetargu wyniosła 69.390,00 zł (słownie: sześćdziesiąt dziewięć tysięcy 
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trzysta dziewięćdziesiąt złotych) netto, plus należny podatek VAT, wg stawki obowiązującej 

w dniu sprzedaży nieruchomości. Nabywcą nieruchomości został: Pan Paweł Trzeciak. 

W wyznaczonym w ogłoszeniu o przetargu dla działki nr 432/4 terminie, wadium wniosły 

trzy zainteresowane zakupem osoby. Natomiast w przetargu ostatecznie brały udział dwie 

osoby. Przetarg zakończył się wynikiem pozytywnym. Cena sprzedaży nieruchomości, 

ustalona w drodze przetargu wyniosła 78.360,00 (słownie: siedemdziesiąt osiem tysięcy 

trzysta sześćdziesiąt złotych) netto, plus należny podatek VAT, wg stawki obowiązującej w 

dniu sprzedaży nieruchomości. Nabywcą nieruchomości został: Pan Paweł Trzeciak. 

 

4. ROZWÓJ 

 

4.1. Zadania inwestycyjne  

a) Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Świbie. 

Trwają prace odbiorowe pierwszej części budowy oddziałów przedszkolnych przy Szkole 

Podstawowej w Świbie. Prace obejmują pomieszczenia sanitarne i biurowe. Inwestycja 

wykonywana jest przez Kępińskie Przedsiębiorstwo Budownictwa, Handlu i Usług „PBK” 

jako rozbudowa Szkoły Podstawowej w Świbie w ramach zadania:  „Budowa oddziałów 

przedszkolnych w Szkole Podstawowej w Świbie”. Termin wykonania zadania 

inwestycyjnego to 28.02.2018 roku. Wartość inwestycji 1 766 280 zł. 

 

b) Modernizacja Kina „Sokolnia” w Kępnie 

Wykonywane są prace budowlane związane z wykonywaniem trzeciego etap modernizacji 

kina „Sokolnia” w Kępnie. Modernizację rozpoczęto od wykonania ocieplenia ścian 

zewnętrznych budynku.  Inwestycja realizowana będzie przez firmę KiK Sp. z o.o. Trzeci 

etap modernizacji kina „Sokolnia” w Kępnie dotyczy wykonania robót elewacyjnych, 

dachowych oraz zagospodarowania terenu wokół budynku kina. Odnowiona zostanie 

elewacja budynku, schody zewnętrzne, pochylnie oraz powstanie plac rekreacyjny z 

ławeczkami. Wartość inwestycji wynosi 1 225 280,24 zł brutto. Termin wykonania inwestycji 

to 30.06.2018 r. 

 

4.2 Inwestycje drogowe w trakcie realizacji 

 

a) Budowa drogi G31 w miejscowości Krążkowy   
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Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej drogi w Krążkowach o długości 350 m wraz z 

kanalizacją deszczową, budowę kanalizacji sanitarnej, budowę sieci oświetlenia drogowego, 

budowę chodników z kostki brukowej, przebudowę zjazdów do posesji. Najkorzystniejszą 

ofertę przedstawiła firma Elektromex sp. z o.o. z Kępna. Oferta wynosi 1 388 042,68  zł 

brutto. Termin realizacji to 31 maja 2018r. 

 

b) Budowa drogi nr G859674 Przybyszów-Szklarka Mielęcka 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej drogi relacji Przybyszów-Szklarka Mielęcka o 

długości 1313 m. Generalnym wykonawcą robót jest Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe S.A. z Kępna. Wartość kontraktu wynosi 584 138,32 zł brutto. Termin realizacji: 31 

maja 2018r. 

 

c) Budowa ulicy Sportowej 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej ulicy Sportowej o długości 570 m i o 

nawierzchni z tłucznia o długości 130 m wraz z linią oświetlenia (655 m kabli i 14 słupów 

oświetleniowych z oprawami). Generalnym wykonawcą robót jest Kępińskie 

Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe S.A. z Kępna. Wartość kontraktu wynosi 449 058,41 zł 

brutto. Termin realizacji: 31 maja 2018r. 

 

d) Budowa ul. Sygietyńskiego w Kępnie 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej ulicy Sygietyńskiego o długości 123 m. 

Generalnym wykonawcą robót jest Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo-Mostowe S.A. z 

Kępna. Wartość kontraktu wynosi 169 376,22 zł brutto. Termin realizacji: 31 maja 2018r. 

 

e) Budowa drogi w Mianowicach (od nr 9 do nr 14) 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej drogi w Mianowicach o długości 300 m wraz 

z odwodnieniem. Generalnym wykonawcą robót jest Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe S.A. z Kępna. Wartość kontraktu wynosi 379 878,01 zł brutto. Termin realizacji: 15 

czerwca 2018r. 

 

4.3. Inwestycje drogowe planowane 

 

a) Budowa zachodniego obejścia miasta Kępna - etap I przebudowa  ul. Ruchu Oporu 
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Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej ulicy Ruchu Oporu o długości 580 m, zatok 

postojowych wzdłuż jezdni, chodników i ścieżek rowerowych asfaltowych, sieci oświetlenia 

ulicznego wraz z montażem latarni oświetleniowych i oprawami oraz budowę kanalizacji 

deszczowej o długości 842 m z przyłączami. 

 

b) Budowa ulic na Osiedlu Jana Pawła II w Kępnie: Wiosennej, Letniej i Jesiennej 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej ulic: Wiosennej o długości 160 m, Letniej o 

długości 200 m, Jesiennej długości 60 m, sieci oświetlenia ulicznego wraz z montażem latarni 

oświetleniowych i oprawami oraz budowę kanalizacji deszczowej o długości 604 m z 

przyłączami. 

 

c) Budowa drogi za cmentarzem w Kępnie 

Zadanie obejmuje wykonanie jezdni asfaltowej o długości 356 m, miejsc parkingowych, sieci 

oświetlenia ulicznego wraz z montażem latarni oświetleniowych i oprawami oraz budowę 

kanalizacji deszczowej o długości 155 m z przyłączami. 

4.4. Przetargi ogłoszone: 

a) Budowa boiska i bieżni prostej ze skocznią do skoku w dal w Szkole Podstawowej w 

Mikorzynie. Ogłoszony: 10 stycznia 2018 r., termin otwarcia ofert: 26 stycznia 2018 r.  

 

b) „Budowa zachodniego obejścia miasta Kępna - etap I przebudowa ul. Ruchu Oporu” 

Ogłoszony: 19 stycznia 2018 r., termin otwarcia ofert: 6 luty 2018 r.  

 

4.5. Przetargi w trakcie oceny ofert : brak 

 

4.6. Przetargi rozstrzygnięte 

 

Utrzymanie czystości i porządku na wybranych nieruchomościach i obiektach 

położonych na obszarze miasta Kępno w 2018r  

Ogłoszony: 13 grudnia 2017 r., termin otwarcia ofert: 21 grudnia 2017 r.  

Wpłynęły dwie oferty: 

1) Ogrodnictwo „Świat Roślin” mgr inż. Grzegorz Hadaś, Chojęcin – Szum 3A, 63-640 

Bralin – cena oferty – 105.760,08 zł 
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2) Firma Usługowo – Handlowa Ewelina Hurna, Mikorzyn 64D, 63-600 Kępno – cena 

oferty – 68.212,80 zł 

Zamawiający w dniu 9 stycznia 2018 roku postanowił powierzyć wykonanie zadania 

wykonawcy: Firma Usługowo – Handlowa Ewelina Hurna, Mikorzyn 64D, 63-600 Kępno. 

 

4.7. Przetargi unieważnione: brak 

 

5. INFORMACJA WYDZIAŁU FINANSOWO-BUDŻETOWEGO 

 

5.1. W okresie sprawozdawczym Burmistrz Miasta i Gminy Kępno podpisał cztery 

zarządzenia: 

1. Nr  155/2017 z dnia 29 grudnia 2017 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 

2017 rok.  W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

2. Nr  156/2017 z dnia 29 grudnia 2017 roku zmieniające zarządzenie w sprawie planu 

finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie 

Kępno odrębnymi ustawami na 2017 rok. W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

3. Nr  157/2017 z dnia 29 grudnia 2017 roku w sprawie zasad rachunkowości stosowanych 

przy realizacji projektu pn. „Tworzenie nowych miejsc, rozszerzenie oferty zajęć oraz 

podwyższenie kwalifikacji nauczycieli w oddziałach przedszkolnych w Świbie” nr 

RPWP.08.01.01-30-0075/17-00 współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego 

w ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 

4. Nr  1/2018 z dnia 3 stycznia 2018 roku w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno na 2018 

rok.  W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

5. Nr  2/2018 z dnia 3 stycznia 2018 roku w sprawie planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Gminie Kępno odrębnymi ustawami na 

2018 rok. W/w zarządzenie stanowi  załącznik  do informacji. 

 

 

6.  SPOTKANIA BURMISTRZA MIASTA I GMINY KĘPNO 
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6.1. W dniu 28 grudnia uczestniczyłem w Radzie Nadzorczej Spółki z o.o. „Projekt Kępno”. 

Przedmiotem posiedzenia było zatwierdzenie sprawozdania z działalności Spółki za rok 2017, 

wprowadzone zmiany w Spółce oraz plany na najbliższy czas.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Nadzorczej Spółki z o.o. Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego. Tematem posiedzenia były wybór  i  przyjęcie  oferty  na  

wydanie  opinii biegłego  rewidenta  z  badania  sprawozdania   finansowego za  rok  2017 r.  

w  związku  z połączeniem  Spółek. Ponadto omówiono bieżące sprawy Spółki. 

 

W dalszej kolejności wziąłem udział w obradach Rady Miejskiej.  

 

W dniach od 28 grudnia 2017 r. do 5 stycznia 2018 r. mój zastępca przebywał na urlopie 

wypoczynkowym. 

 

6.2. W dniu 29 grudnia na zaproszenie Starosty Kępińskiego uczestniczyłem w spotkaniu 

noworocznym w Starostwie Powiatowym.  

 

6.3. W dniu 2 stycznia prowadziłem cykliczną naradę kierownictwa UMIG. 

 

6.4. W dniu 3 stycznia uczestniczyłem w uroczystym otwarciu basenu przy Zespole Szkół 

Specjalnych w Słupi pod Kępnem. 

 

6.5. W dniu 4 stycznia uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP Kępno. 

Tematem spotkania była bieżąca działalność jednostek OSP, m. in. dotycząca wstępnych 

harmonogramów zebrań strażackich oraz możliwości pozyskania dotacji na  zakup sprzętu. 

 

6.6. W dniu 5 stycznia wraz z moim zastępcą spotkałem się z Kazimierzem Czworowskim, 

przewodniczącym Rady Seniorów. W spotkaniu uczestniczyła Małgorzata Frala-Kędzior, 

naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. Tematem spotkania była współpraca i 

działania w ramach program Rewitalizacji.   

 

6.7. W dniu 8 stycznia spotkałem się z Katarzyną Dudziak, prezesem Spółki z o.o. 

„Wodociągi Kępińskie”  w sprawie aktualnej sytuacja Spółki i zaawansowania wniosku do 

trzeciego etapu rozbudowy kanalizacji Gminy Kępno.  
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Następnie spotkałem się z Leszkiem Majreczakiem, w sprawie zagospodarowania Parku 

Starościańskiego. 

 

6.8. W dniu 9 stycznia prowadziłem naradę kierownictwa UMIG. 

Następnie wraz z moim zastępcą uczestniczyliśmy w spotkaniu ze Starostą Kępińskim w 

sprawie budowy kanalizacji sanitarnej w ciągu drogi powiatowej Krążkowy – Mikorzyn i 

ewentualnej wspólnej realizacji ulicy Dworcowej.  

 

6.9. W dniu 10 stycznia spotkałem się z Katarzyną Dudziak, prezesem Spółki „Wodociągi 

Kępińskie”. Tematem spotkania były aktualne prace prowadzone przez Spółkę. 

 

Tego dnia zastępca uczestniczył w posiedzeniu Kępińskiej Rady Sportu.  Członkowie Rady 

zapoznali się z aktualnym stanem budowy krytej pływalni oraz budowy innych obiektów 

sportowych na terenie Gminy Kępno. 

 

6.10. W dniu 11 stycznia podpisałem umowę o objęciu udziałów przez Gminę Kępno w 

Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu. W spotkaniu uczestniczyli: skarbnik 

Jarosław Ciesielski, Marek Misała, naczelnik Wydziału Rozwoju oraz Rzecznik Prasowy 

Urzędu Joanna Karwan. Umowa ta dotyczyła przekazania wkładu pieniężnego w wysokości 

1 600 000 złotych. Tym samym Gmina Kępno stała się czwartym co do wielkości 

udziałowcem w Spółce. Pozwoli to na uzyskanie oszczędności oraz przeprowadzenie 

kompleksowych inwestycji tj. budowę, rozbudowę i modernizację oświetlenia. 

 

Następnie odbyłem spotkanie z konserwatorem zabytków w Kaliszu. Tematem były 

planowane inwestycje na terenie zabytkowych parków w Gminie Kępno. 

 

W dalszej części dnia wziąłem udział w konferencji prasowej. Tematem konferencji była 

karta seniora, przekazanie obrazu Potworowskiego do muzeum, zmiany w Straży Miejskiej, 

projekty uchwał przewidziane na najbliższą sesję Rady Miejskiej oraz przedłużenie terminu 

na składanie wniosków o dotację na wymianę kotła węglowego. 
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Następnie w kinie „Sokolnia” spotkałem się z seniorami, którzy jako pierwsi wnioskowali o 

wyrobienie karty seniora. Tego dnia pierwsze karty trafiły do mieszkańców Gminy Kępno, 

którzy ukończyli 60 rok życia.  

 

Następnie mój zastępca podpisał akt notarialny w sprawie sprzedaży działek przy ul. 

Potworowskiego w Kępnie.  

 

6.11. W dniu 12 stycznia wraz z moim zastępcą spotkałem się z Katarzyną Jastrzębską, 

reprezentującą firmę Dastore, wykonawcą aktualizacji Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego w celu analizy wniosków do Planu. 

 

Następnie spotkałem się Krzysztofem Grabowskim, wicemarszałkiem Województwa 

Wielkopolskiego oraz Andrzejem Grzybem, posłem  do Parlamentu Europejskiego. 

 

6.12. W dniu 14 stycznia mój zastępca uczestniczył w kępińskim Finale Wielkiej Orkiestry 

Świątecznej Pomocy. Podczas tego wydarzenia na cele charytatywne licytowany był obraz 

przekazany przez kępiński samorząd.  

 

6.13. W dniach od 15 do 19 stycznia przebywałem na urlopie wypoczynkowym. 

 

W dniu 15 stycznia mój zastępca uczestniczył w spotkaniu z Leszkiem Majerczakiem. 

Tematem spotkania była koncepcja przebudowy Parku Starościńskiego.  

 

Następnie spotkał się z radcą prawnym Aleksandrem Woźniakiem w sprawie wspólnej ze 

Spółką „Wodociągi Kępińskie” realizacją przebudowy ulicy Warszawskiej.  

 

Tego dnia zastępca uczestniczył w posiedzeniu Zespołu do spraw Rewitalizacji. Tematem 

wiodącym spotkania było zatwierdzenie „Formularza efektów monitorowania programów 

rewitalizacji” oraz „Sprawozdania monitorującego z wdrażania Lokalnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Kępno na lata 2017-2023 za rok 2017”. Ponadto przedstawiono 

bieżące prace dotyczące przygotowań do aplikowania o dotację w ramach WRPO 2014+ na 

projekt rewitalizacyjny gminy Kępno oraz poinformowano zespół o konieczności aktualizacji 

programu i możliwości zgłaszania uwag w tym zakresie. 
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6.14. W dniu 16 stycznia mój zastępca  kierował naradą kierownictwa UMIG. 

 

Następnie uczestniczył w spotkaniu z Joanną Tomaszewską z firmy Vision Lifting z 

Wielunia. Spotkanie dotyczyło propozycji współpracy w zakresie energooszczędnego 

oświetlenia LED.  

 

Tego dnia zastępca spotkał się z Maciejem Rempalskim w sprawie synagogi. Spotkanie 

dotyczyło zmiany programu funkcjonalno-użytkowego synagogi pod kątem przygotowania 

wniosku do programu Rewitalizacji.  

 

6.15.  W dniu 17 stycznia mój zastępca uczestniczył w odprawie rocznej z udziałem 

Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu. Tematem odprawy było podsumowanie 

rocznej działalności Komendy. 

 

Następnie uczestniczył w 98. rocznicy powrotu Kępna do Macierzy. Uroczystości rozpoczęła 

Msza Św. w intencji Ojczyzny odprawiona w kościele parafialnym p. w. św. Marcina w 

Kępnie. Następnie delegacje w asyście pocztów sztandarowych złożyły wiązanki kwiatów 

pod Pomnikiem i tablicą pamiątkową na kępińskim Ryku oraz pod Pomnikiem w Korzeniu, 

który upamiętnia poległych Powstańców.   

 

Tego dnia mój zastępca uczestniczył również w spotkaniu, które odbyło się w Starostwie 

Powiatowym a dotyczyło budowy kanalizacji sanitarnej drogi powiatowej Krążkowy – 

Mikorzyn. 

 

6.16. W dniu 18 stycznia mój zastępca uczestniczył w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej, 

podczas której podjęto uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kępno oraz Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Kępno na lata 2018-2041. Uchwały związane były ze 

zwiększeniem wkładu własnego do zadania inwestycyjnego pn. „Budowa budynku z 

przeznaczeniem na klub seniora i centrum wsparcia opiekunów”.  

 

6.17. W dniu 19 stycznia mój zastępca spotkał się z Komendantem Kępińskiego Hufca ZHP 

Marcinem Szadkiem. Spotkanie dotyczyło ewentualnej współpracy i działań w ramach 

programu Rewitalizacji. 
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Tego dnia zastępca wziął udział w koncercie zorganizowanym przez Kępiński Ośrodek 

Kultury pn. „Kępińskie kolędowanie”, które odbyło się w kościele p.w. Matki Boskiej 

Częstochowskiej w Hanulinie.  

 

6.18. W dniu 22 stycznia w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego, 

Oddział Gospodarowania Nieruchomościami PKP S.A. podpisałem umowę o dofinansowanie 

Rozbudowy Szkoły Podstawowej w Świbie. Gmina Kępno na realizację tego zadania 

pozyskała 595.195,49 zł 

Następnie spotkałem się z Grażyną Nidzińską, zastępcą dyrektora Oddziału ds. Obrotu 

Nieruchomościami. Spotkanie dotyczyło przyspieszenia procedury przejęcia przez Gminę 

Kępno nieczynnej linii kolejowej w Kępnie, jak również w sprawie wyrażenia zgody na 

dysponowanie nieruchomością na cele budowlane dla potrzeb realizacji budowy drogi 

publicznej za cmentarzem.  

  

6.19. W dniu 23 stycznia prowadziłem naradę kierownictwa Urzędu. 

 

Następnie uczestniczyłem w posiedzeniu Gminnej Rady Seniorów. Przekazałem 

najważniejsze informacje dotyczące Kępińskiej Karty Seniora oraz stanu prac nad projektem 

budowy Klubu Seniora i Centrum Wsparcia Opiekunów przy ul. Sikorskiego. Podczas 

posiedzenia radni przyjęli plan pracy na rok 2018, a także zatwierdzili harmonogram 

posiedzeń Rady oraz plan dyżurów w UMIG w Kępnie.  

 

W dalszej części dnia wziąłem udział w obradach Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej. W posiedzeniu uczestniczyli prezesi spółek 

komunalnych wraz z przewodniczącymi rad nadzorczych. Tematem komisji była analiza 

finansowa roku ubiegłego spółek, plan inwestycyjny na rok 2018, aplikowanie o środki 

zewnętrzne przez spółki. Każdy z prezesów omawiał działalność spółki.  

 

Tego dnia uczestniczyłem w uroczystości z okazji Dnia Babci i Dziadka zorganizowanej na 

terenie hali widowiskowo-sportowej przez Przedszkole Samorządowe nr 2 oraz Żłobek 

Miejski w Kępnie. 

 


